
Udanin, 25.05.2016 r. 

RO.II.0007.XIX.2016 

Protokół XIX 

zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin  

odbytej w dniu 25.05.2016 r. w Udaninie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady (PR) 

Pani Wójt 

Panie i Panowie radni 

 

Otwieram  XIX zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. Na podstawie listu obecności 

stwierdzam, ze w sesji bierze udział 14 radnych. Nieobecny radny: Artur Młynarczyk. 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

W sesji uczestniczą :  

Teresa Olkiewicz – Wójt Gminy Udanin, 

Grzegorz Pierzchalski – Starosta Powiatu Średzkiego, 

Karolina Ożóg – Skarbnik Gminy, 

Piotr Łabędzki – Sekretarz Gminy, 

Aleksandra Zastocka – inspektor ds. zamówień publicznych, 

 

Przedstawiam porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3. Przyjęcie protokołu XVIII sesji, 

4. Sprawozdanie wójta realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut dla wyborców” 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektów uchwał oraz podjęcie w sprawie : 

1) Zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2015 rok, 

2) Zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 

3) Zmiany załącznika do uchwały dotyczącej przyjęcia „Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Udanin na lata 2016-2022” 

4) Określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 



8. Odpowiedź wójta na wnioski i interpelacje, 

9. Zakończenie sesji, 

 

Przewodniczący Rady (PR) Czy będą uwagi do przedstawionego porządku sesji? 

Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku 

sesji proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

12 12 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła porządek sesji. 

Panie i Panowie radni. Protokół XVIII sesji był wystawiony w biurze rady. Czy będą uwagi 

do protokołu? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem protokołu XVIII sesji proszę o podniesienie ręki 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze rada przyjęła protokół XVIII  sesji. 

PR. Udzielam głosu Pani Teresie Olkiewicz – celem przedstawienia sprawozdania wójta 

realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał. 

PR. Dziękuję. 

PR.„15 minut dla wyborców” – kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać głos? 

Udzielam głosu: 

Tomasz Babijczuk – sołtys wsi Sokolniki- wniósł o ustawienie znaku ograniczenia prędkości 

we wsi Sokolniki oraz oznakowania skrzyżowania dróg Sokolniki-Jarosław-Pielaszkowice. 

Zwrócił uwagę na to. Że woda z wodociągu w Ujeździe Górnym jest „mocno” napowietrzona. 

PR. Przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych. Kto z państwa 

radnych chce zabrać głos? 

Udzielam głosu: 

1. Krzysztof Dziurla – radny wsi Lusina –podziękował za przeprowadzone prace 

remontowe na drogach w Lusinie oraz wykonane prace przez starostwo przy 

przepuście, zwrócił uwagę na potrzebę dokonania prac na drodze wojewódzkiej w 

kierunku Lusina –Strzegom, gdzie ubytek w nawierzchni stanowi zagrożenie w ruchu 



pojazdów, wnioskował o przedstawienie harmonogramu prac remontowych na 

drogach powiatowych, 

2. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice – wnioskował o postawienia kosza na 

śmieci w obrębie placu zabaw w Pichorowicach oraz dołączył się do podziękowań 

przedstawionych przez radnego Krzysztofa Dziurlę za wykonane prace remontowe na 

drogach gminnych. 

3. Stanisław Dębicki – radny wsi Konary – poruszył problem związany z drzewami i 

krzakami, które rosną w rowach przy drogach powiatowych. 

4. Bolesław Stachurski – radny wsi Gościsław – wnioskował o wykonanie ścinki 

poboczy w Gościsławiu w kierunku boiska sportowego. 

5. Zenon Stasiak – radny wsi Ujazd Górny – zwrócił uwagę na brak zainteresowania 

właściciela działki w Ujeździe Górnym (obok ośrodka zdrowia) która zarasta 

krzewami dzikiej róży, wnioskował o uporządkowanie (koszenie trawy) na tzw. parku 

obok przedszkole, a także wnioskował o rozważenie zakupu kontenera na boisko 

sportowe w Ujeździe Górnym. 

6. Janusz Strzelecki – radny wsi Piekary – podziękował za wykonanie ścinki poboczy na 

drodze powiatowej Piekary-Udanin oraz wnioskował o przedstawienie harmonogramu 

wykaszania rowów przy drogach powiatowych na terenie gminy. 

 

PR. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje udzieli wójt na zakończenie sesji. 

PR. Udzielam głosu pani Karolinie Ożóg celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2015 rok, 

Dziękuję  

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : Zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2015 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok. 

PR. Udzielam głosu pani Karolinie Ożóg celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : 

zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków. 

PR. Dziękuję. 

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  



Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : zmiany budżetu gminy w 

zakresie dochodów i wydatków. 

PR. Udzielam głosu Pani Aleksandrze Zastockiej celem przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie : zmiany załącznika do uchwały dotyczącej przyjęcia „Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Udanin na lata 2016-2022” 

PR. Dziękuję. 

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : zmiany załącznika do uchwały 

dotyczącej przyjęcia „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Udanin na lata 2016-

2022”. 

PR. Udzielam głosu Pani Karolinie Ożóg – celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

PR. Dziękuję. 

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Proszę Panią wójt o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje. 

Teresa Olkiewicz- stwierdził, że w chwili obecnej jest sporządzane zestawienie wniosków 

zgłoszonych przez mieszkańców gminy podczas zakończonych zebrań wiejskich. Po 

zakończeniu tych prac wójt poinformuje radnych o sposobie realizacji zebranych wniosków. 



1. Znaki drogowe we wsi Sokolniki – dokonany zostanie przegląd istniejących znaków 

drogowych i wójt poinformuje o ewentualnym ich uzupełnieniu po otrzymaniu 

stanowiska starostwa, 

2. Sprawa wody z wodociągu – jest to wynik prowadzonych prac w zakresie jej 

uzdatniania- po zakończeniu tego procesu stan wody wróci do normy, 

3. Wójt wystąpi z wnioskiem o uzupełninie ubytku na drodze wojewódzkiej w Lusinie 

do właściciela drogi, 

4. Sprawa kosza na śmieci na placu zabaw- decyzja należy do samorządu wsi, 

5. W sprawie uporządkowania działki – wójt wystąpi z wnioskiem do jej właściciela, 

6. Sprawa zakupu kontenera – realizacja możliwa w roku budżetowym 2017. 

PR. Dziękuję. 

PR. Udzielam głosu Grzegorzowi Pierzchalskiemu – Staroście : 

1. W sprawie kontenerów- jest możliwość przekazania kontenera przez sołectwo Ujazd 

Dolny, 

2. W sprawie uporządkowania skweru obok przedszkola – starosta stwierdził, że wobec 

natłoku prac na drogach i poboczach dróg powiatowych nie jest w stanie wykosić 

trawy na wspomnianym skwerku. 

 

 (PR) Zamykam XIX zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

Protokółował: 

Andrzej Sukta 


